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Beste leden;

Na een welverdiende vakantie staat het bestuur te popelen om weer aan 
de slag te gaan. Ik hoop dat we allemaal hebben genoten van deze 
vakantieperiode en is ook hopelijk voor iedereen naar tevredenheid 
verlopen. Inmiddels hebben we nog het jaarlijkse uitstapje gehad wat 
door iedereen als heel fijn ervaren was. Het was wederom een 
aangenaam uitje en voor veel mensen een nieuwe ervaring. Een verslag 
van deze dag verderop in het clubblad wat op een voortreffelijke manier 
door onze leden, Marcel en Franca van Bussel, geschreven is. Mijn dank 
hiervoor. De volgende activiteit staat al weer te wachten. Het zou de 
combinatieactiviteit fietstocht/vissen zijn. Welke door Cor Verhagen  Ton 
Bakens en Henk van Seggelen georganiseerd was en waaraan zowel 
fietsers als vissers konden deelnemen met een gezamenlijk treffen aan 
de visvijver. Maar door te weinig deelnemers is deze activiteit helaas 
gecanceld, wat erg jammer is voor de organisatoren. Ik wil de organisatie 
toch heel graag bedanken voor hun inzet. Ik hoop dat er in  de toekomst 
wel weer voldoende belangstelling voor is, zodat deze activiteit toch weer 
door kan gaan. Als u nog ideeën voor een bepaalde activiteit heeft, 
schroom dan niet om deze door te geven aan een van de bestuursleden 
zodat wij dan misschien ook wel weer nieuwe invulling kunnen geven 
aan die activiteiten. Ik wil ook nog graag even wijzen naar de activiteiten 
die op stapel staan om extra geld te kunnen binnenhalen voor onze 
vereniging. Ik doel hierbij, onder voorbehoud, op de Rabo clubactie en 
de Plus sponsoractie. Houdt hierover de correspondentie in de gaten op 
onze website en ons contactblad. Nog een oproep voor iedereen: 
Probeer uw kennissen en persoonlijke omgeving warm te laten lopen om 
lid te worden van de AGV. We hebben dringend leden nodig. Verder 
wens ik jullie heel veel leesplezier en hoop u weer te mogen 
verwelkomen op een van onze activiteiten.

Ik sluit af,

Hanny, namens het bestuur onze felicitaties met (in Olympische termen 
gesproken) een "gouden plak" Absoluut terecht en verdient!                
Met de steun van jouw Huub heb je heel veel mensen een "blij gezicht" 
kunnen geven

Kortom: Chapeau!

Allen: Lees vooral de Rubriek: Hanny schrijft.......                                 
Een sprankelend en bovenal menselijk verhaal.

Het ga jullie allen goed.
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Verslag Jeu de boulen

Op woensdagmiddag 15 mei j.l. hielden wij weer onze jaarlijkse jeu de 
boulesmiddag. Deze keer niet zoals voorgaande jaren bij PV ’t Lover, 
maar bij Jeu de boulesclub Asten. Niet dat het bij PV ’t Lover niet goed 
was, maar omdat de organisatie van deze middag hier “thuis” is en 
daardoor een stuk makkelijker kan werken.

Voor deze middag hadden zich 20 personen aangemeld en er werd 
gespeeld met wisselende partners, wat de gezelligheid altijd ten goede 
komt. Onder het genot van een kopje koffie/thee met cake werd in het 
welkomstwoordje uitgelegd hoe de indeling tot stand was gekomen. Op 
het TVscherm kon iedereen de indeling zien en met wie, tegen wie en op 
welke baan men moest spelen. Dit resulteerde in een aantal leuke 
wedstrijden. Na elke wedstrijd moest de uitslag worden doorgegeven en 
kon na een gepaste pauze begonnen worden met de volgende ronde. 
Helaas liet het weer ons een beetje in de steek, waardoor we na een 
ronde moesten uitwijken naar de binnenbanen. Na drie rondes waren we 
aan het einde van deze middag en kon de uitslag worden opgemaakt. 
Onder het genot van een drankje werd deze bekend gemaakt en kon 
iedereen met een prijsje naar huis. Al met al een leuke middag en zeker 
voor herhaling vatbaar.

Hieronder de uitslag:

1.Henk van Seggelen 2.Anja van den Burg 3.AnneMarie Welten  
4.Franka van Bussel 5.Riet Koolhoven 6.Teun Welten 7.Stefan van den 
Burg 8.Fransje Haazen 9.Nelle van Ansum 10.Truus van der Linden 
11.Mea van Oosterhout 12.Marion van Schaijk 13.Betsie Verheijen 
14.Mari van der Aa 15.Jan Douven 16.Riet Thoer 17.Coby van 
Roosmalen 18.Betsie van der Heijden 19.Jo Beekers 20.Lizet Mutsers



Data 2024:  418 jan, 115 febr, 721 mrt, 418 apr, 216 mei, 620 juni, 
                     418 juli, 115 aug, 519 sept, 317 okt, 721 nov, 519 dec. 

Overledenen leden:

Annemarie Swinkels‐ van Seccelen

03/04/1948 ‐ 24/06/2024

Lid sinds 01/01/2002



http://www.janvanhoekasten.nl/


OPROEP!!!!!

FIGURANTEN VOOR DE KERSTVIERING GEZOCHT.

Beste leden,

Zoals elk jaar is er weer dit jaar weer een kerstviering op vrijdag 20122024 
bij Jan van Hoek. Omdat de kerstvieringvan 2023 een waar succes is 
gebleken willen we dat dan ook handhaven maar hiervoor hebben we wel 
weer uw medewerking bij nodig, in de vorm van figuranten. De volgende 
figuranten hebben we nodig: Jozef, Maria, een postbode, een schrijver, 3 
herders en 3 koningen. Voor de materialen wordt voor gezorgd, enkel als er 
nog iemand een kribbe heeft staan die we mogen gebruiken zou heel mooi 
zijn. Als u genegen bent om uw medewerking te willen verlenen geef het 
dan even door aan Jo Beekers 0621 819 430 of emailadres: 
voorzitter@agvasten.nl. Ik zal er dan voor zorgen dat u de verdere 
benodigde informatie ontvangt. Pastor Schevers zal de viering als verteller 
voorgaan en Vur Mekaar zal, samen met de pastor, voor de muzikale noot 
zorgen. Ik hoop dat ik niet teleurgesteld wordt en dat u iets van u laat horen. 
Bij voorbaat dank voor uw medewerking.

Uw voorzitter,

Jo Beekers.



Activiteitenkalender 2024
Resterend vanaf 1 september 2024
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Vertel over onze vereniging en geef het laatste contactblad ter

informatie (Jo Beekers, Jan Thoer en Oele van Dishoeck hebben altijd wel een 

extra exemplaar beschikbaar).

Zie ook: www.agvasten.nl/lidmaatschap

Wie uit jouw omgeving heeft een lichamelijke beperking of chronische aandoening 

en is nog geen lid. Iemand uit je buurt, een kennis?

Nieuwe leden zijn zeer welkom en vooral jongere leden zijn nodig voor ons 

voortbestaan. Maar ook oudere en uw mantelzorger(s) zijn van harte welkom.

Voor de toekomst van de vereniging is uitbreiding met jongere leden 

broodnodig. Denk daarom even na over deze vragen:
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Op de koffie bij:

Op een zonnige maandag 19 augustus op                                                     
de koffie bij                                                                                        
Ferdinand en Marion van SchaijkMartens.

Ferdinand is geboren in Asten in de                                                  
Asterstraat, in een gezin met vier kinderen                                           
waarvan 2 jongens en 2 meisjes.                                                              
Nog allemaal in leven en waarvan drie                                                
wonend in Asten en eentje in Helmond.                                                      
Ook pa is bekend bij AGV.                                                                              
Marion is geboren in Someren in de                                                      
Kanaalstraat, in een gezin met zes kinderen, waarvan vier meisjes en twee 
jongens.                                                                                                         
Zelf hebben ze geen kinderen en zijn ze al samen sinds 1996. Ze hebben 
elkaar leren kennen op het prinsenbal van de Plekkers. Marion kwam daar 
met de Pompers uit Someren naartoe. Hier ontmoette ze Ferdinand en de 
vonk sloeg meteen over.                                                                             
Ze wonen al achttien jaar samen in appartementencomplex “de Coster” en 
hebben het hier heel goed naar hun zin, ze willen er niet meer weg.             
                                                                                                           
Hobby’s van Ferdinand en Marion zijn: jeu de boulen en bowlen en voor 
Marion ook nog darten en is zij een grote fan van PSV.                         
Verder sport Ferdinand bij de Fysio en Marion bij 040 fit.

Vakantie vinden ze ook leuk en zo gaat Marion in oktober met haar zussen 
en schoonzus naar Curaçao en dan nog samen op een verwenweekend.

Op de vraag wat zij vinden van onze vereniging antwoord Ferdinand met 
een gezellige vereniging en leuke aktiviteiten. Marion noemt het een 
gemoedelijke vereniging, een gezellig clubje.                                             
Ons clubblad vinden zij goed verzorgd en wordt van het begin tot het einde 
gelezen. Het komt voldoende keren uit en het jaaroverzicht van de 
aktiviteiten is zeer duidelijk.                                                                        
Ze zijn tevreden over hoe de vereniging draait en geven beide het advies: 
Zo doorgaan.

De gezondheid van beide gaat op dit moment goed en ze hopen nog lang 
samen verder te kunnen.

We nemen een zonnig afscheid en                                                           
zien elkaar bij een volgende gelegenheid.

Bedankt en tot ziens allemaal.
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Hanny schrijft: ..... Wat hebben wij genoten!!

Wat hebben wij genoten! Wij hebben echt heel erg genoten dit jaar van de 
Olympische Spelen, die gehouden werden van 16 juli tot en met 11 
augustus jl. in Parijs. Om te beginnen van de openingsceremonie met een 
super mooi avondvullend en zeer gevarieerd programma.  Nou vonden 
wij, en zoals ik later hoorde velen met ons, Lady Gaga niet zo ons 
dingetje. Maar ja, zoals iedereen kon zien waren geld noch moeite 
gespaard om er iets moois van de maken. En dat was nog maar het 
begin. Toen de atleten mochten aantreden begonnen de Spelen dus echt. 
Wat een geweldige toppers en wat een prestaties werden er weer 
geleverd.  Jaren training en heel veel ontzien, gaat eraan vooraf. Je bent 
al een topper als je dat kunt volbrengen denk ik. En dan waren er 
natuurlijk onze nationale helden die in de media speciale aandacht krijgen 
waardoor je ze wat beter  ‘leert kennen’. Je gaat ze bijna automatisch 
volgen tijdens hun wedstrijden. Zo zagen we zowel het heren als het 
dames hockeyteam het goud bemachtigen. Ook Harry Lavrijsen uit 
Luijckgestel haalde 3 maal goud op zijn fietske. En dan Sifan Hassan die 
bijna door de geluidsbarrière liep. Ook goud. En zo zijn er nog veel meer 
toppers voorbij gekomen in hun bootjes, met ballen  handbogen en wat al 
niet meer. Het was telkens genieten en spannend.

Ik ben absoluut geen TV fan, maar door omstandigheden hebben we dit 
jaar wat meer voor de tv gezeten en de Spelen voor het eerst wat 
intensiever meebeleefd. Pakte het toch nog weer positief uit. Mensen die 
er alles aan doen om die plak te bemachtigen en officieel gehuldigd te 
worden. Deze gedachte brengt me terug naar eind april dit jaar…

We hadden met onze kinderen afgesproken om op vrijdag 26 april een 
dagje dierentuin te gaan doen. Het werd enkele weken daarvoor bij ons 
voorgesteld door onze dochter en ja hoor, het was in korte tijd rond. Er 
werd gevraagd of ik zin had om mee te gaan en ik zei prompt: “ Ik ga altijd 
mee waar ook naar toe, altijd goed”.

Nou ja die dag begon. Vroeg opstaan want we moesten om half 9 
gewassen en gestreken klaar zitten. Dat was gelukt en mijn man zei zelfs 
boven: “Maak je alvast wat op, dan hoef je straks niet nog naar boven”.

Het werd half negen .. en kwart voor negen. Ik dacht ik kan nog wel even 
een klusje gaan opknappen maar mijn man zei dat ik gewoon even een 
puzzeltje moest gaan maken en relaxen. Toen zag ik een vrouw achterom 
komen en dacht: “nee dat kan nu niet, want we moeten dadelijk weg”. Ze 
bleef staan en zwaaide..en toen zag ik wie het was. De serre vulde zich 
snel met een heleboel familie en vrienden. “Wat is hier aan de hand”, 
dacht ik. De vrouw kwam binnen en stelde me gerust en vertelde dat mijn 
man ervan op de hoogte was. Ik kijk hem aan en hij lachte naar mij. 
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Ik werd gevraagd om mee naar buiten te gaan. Daar aangekomen werd ik 
ontvangen door vrolijke lachende mensen, die een geheimpje hadden 
waarvan ik niks gemerkt had. De vrouw, de burgemeester van Asten dus, 
Anke van Extel  van Katwijk, begon met een fantastisch lieve speech en 
daarna spelde ze mij de versierselen, behorende bij de onderscheiding, op. 
Wat deed Anke dat op een leuke, lieve manier!! Zo gemoedelijk. Ik wist niet 
wat er allemaal gebeurde maar iedereen kwam feliciteren. Onze kinderen 
toverden koffie, thee gebak tevoorschijn. Onze dochter had de dagen 
daarvoor veel zelf in Oranjestijl gebakken. (Vandaar dat mijn man zei daar 
maar niet op bezoek te gaan, omdat ze het zo druk had met allerlei 
dingen... haha). Het werd een fantastisch feest met de nodige drankjes en 
hapjes. Siris was er ook voor een interview en een filmke. Ook zij wisten 
het al lang en had de cameraman enkele dagen geleden nog uitgebreid 
gesproken. Geweldig. Ik werd gehuldigd omdat ik had gedaan wat ik 
gedaan had en nu dit. Onvoorstelbaar dit en nooit verwacht. Ik had ook 
nooit gedacht dat het zo zou kunnen zijn. Die dag zijn we dus niet naar de 
dierentuin geweest dat mag duidelijk zijn. Onze kleinzoon van 5 die ik vroeg 
of hij het niet jammer vond dat we niet naar de dierentuin gingen, stelde mij 
gerust en zei: “Oma dit is nou eens wat voor jou omdat jij zo bent en wat je 
doet voor anderen”. Nou ja. De kleinste kleinkindjes wisten dus niet eens 
dat we naar de dierentuin zouden gaan. Dat was duidelijk. De hele dag 
door kwamen kaarten en felicitaties binnen. Mooie boeketten bloemen en 
heerlijke chocolade verrassingen. Niet normaal. Wat heeft zo’n gebeurtenis 
een impact en niet alleen voor mij.

Onze kleindochter van elf vertelde me enkele dagen voor de 
onderscheiding over de aanstaande lintjes regen. Daar hadden ze het op 
school over gehad. Ik vroeg haar of ze de betekenis daarvan wist en ze 
vertelde het tot in detail. Even later vroeg ze of ik nog een speciale wens 
had of zo. Ik zei haar dat ik heel tevreden was met wat ik had en dat ik 
hoopte dat ik er samen met mijn man nog heel lang van zou kunnen 
genieten. Ik vroeg haar waarom ze het vroeg. Toen draaide ze haar hoofd 
wat weg en keek naar beneden en zei niets. Nu weet ik dus waarom!  
Enkele dagen later kreeg ik nog felicitaties als ik in Asten kwam om te 
winkelen of zo. Een week later fietste ik naar Asten en toen riep een 
onbekende tegemoetkomende fietsster: “gefeliciteerd met je lintje!” 

Nou ja. Onvoorstelbaar dat mensen die je maanden later tegenkomt je er 
nog aan herinneren. Zo leuk. Dit heeft waarschijnlijk voor mij net zoveel 
waarde als een medaille van de Olympische Spelen voor de sporters.    
Blijft levenslang… 

Het was echt geweldig om dit mee te mogen maken en ik denk er 
regelmatig aan terug. Ook omdat iedereen het zo goed geheim heeft 
kunnen houden. Ik gun veel mensen zulke onderscheiding voor wat ze 
doen. 
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Wil jij ook onze nieuwsbrieven via email?

En dan denk ik vooral aan mensen met een chronische ziekte of handicap, 
omdat zij iedere dag weer opnieuw moed en doorzettingsvermogen moeten 
tonen om het leven zo aangenaam mogelijk te maken. Ook dat is topsport. 
ELKE DAG WEER. Dit geldt ook voor hun partners, want ook zij delen deze 
inspanning en dat uithoudingsvermogen. Tijdens onze Mantel – uit Dag die 
volgde op mijn onderscheiding heb ik ook de toen aanwezige 
mantelzorgers laten delen in mijn lintje, door hun een speciaal lintje op te 
spelden. Verdiend.

Al met al, tijdens de Olympische Spelen, met de mantelzorgers tijdens de 
(MUD)  Mantel  uit  Dagen en zeker ook op die speciale dag in april….

Wat hebben wij genoten!



Mocht je nog geen pasje hebben met jouw foto erop. Lever dan 
je pasfoto in bij de secretaris of mail je foto aan 
secretaris@agvasten.nl. Een ingeleverde pasfoto wordt 
gescand en daarna teruggegeven.

Bel/App Angelique Shala via 0645 886 006
Of mail haar via secretaris@agv‐asten.nl
Na ontvangst van je verhuisbericht, krijg je een nieuwe 
ledenpas, want je adres staat op de pas.

19
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Verrassingstocht 2024

Op woensdag 26 juni was het dan zover, de verrassingstocht van dit 
kalenderjaar. Aan het bestuur de moeilijke taak om dit jaar de tocht van 
2023 te benaderen en/of te overtreffen.
Na de eerste stop om mensen op te halen in Heusden, was Asten aan de 
beurt en we stonden met velen te wachten bij ’t Kwartier om in te stappen 
in de bus en om 9.00 uur was het dan zover en de bus arriveerde daar. Na 
het inladen van de rollators was het dan zover en konden we instappen. 
Nog even naar de Ceresstraat voor de laatste opstapplaats en kon de reis 
gaan beginnen. Voor de meeste van ons was het nog steeds een 
verrassing waar de reis naar toe zou gaan en werd er koers gezet richting 
Den Bosch. Er werd door Jo wel een tipje van de sluier opgelicht maar 
over waar de reis naar toe ging werd echter nog niet veel losgelaten. Maar 
ter hoogte van Veghel werd er toch losgelaten waarnaar we op weg 
waren, nl. Berlicum, en wel naar de enige kamelenmelkerij in Europa.
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Aldaar gearriveerd kregen we een interessante rondleiding op een 
Kamelenboerderij met een zeer geïnteresseerde groep en een spreker van 
dit bedrijf die vol passie kon vertellen over zijn werk en het verschil tussen 
een koeienboer en een kamelenboer.

Ook werd ons duidelijk gemaakt wat het verschil was tussen een kameel 
en een dromedaris. Voor slechts 3 landen in Europa, waar Nederland er 
dus een van was, werd er gesproken over een dromedaris en de rest van 
de wereld waren het allemaal kamelen.

Ook vond een van de kamelen het interessant om de elektrische rolstoel 
van Huub in gang te zetten maar gelukkig greep Huub op tijd in om een 
ramp te voorkomen en liep dit dus met een sisser af.

Na een toer op het bedrijf kregen we de mogelijkheid om ook de melk te 
proeven en dat was voor de meeste van ons een aangename verrassing 
en het smaakte helemaal niet slecht. Het was maar een slokje maar als je 
weet dat een litertje 12 euries kost was ook dat wel te snappen.

Na het bezoek aan het winkeltje, waar nog wat snuisterrijen gescoord 
konden worden, werd de reis hervat naar Terheijden waar een 
voortreffelijke lunch in café De Gouden Leeuw klaar stond en ook daar 
werd er nog flink nagepraat over de ochtend in Berlicum en het had dus bij 
vele van ons een zeer plezierige en leerzame ochtend beleeft.
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Na de lunch was het tijd voor de muziekbingo. En ook dit was zeer 
geslaagd. De (oud) Hollandse krakers werden uit volle borst meegezongen 
en ook waagden zich enkelen van ons om een dansje te doen op de 
dansvloer. Ook Huub werd gestrikt door onze chauffeur Marieke voor een 
dansje en  gingen de beentjes (van Marieke) van de vloer.

Na de bingo werd de reis hervat weer richting Asten. Na wat strubbelingen 
op de snelweg werden we in Asten nog getrakteerd op niet een maar drie 
gratis rondjes van de chauffeur op de rotonde in Asten waarna we bij Jan 
van Hoek arriveerden en aan tafel konden. Daar stond een smakelijk diner 
voor iedereen klaar met schnitzels als deurmatten, en voor velen van ons te 
groot, maar wel zeer lekker. Ook hier werd nog nagebabbeld over de zeer 
geslaagde dag en nam Franca nog even ‘t woord om het bestuur en 
organisatoren te bedanken voor de geslaagde dag en we kijken allemaal uit 
naar de volgende reis in 2025.

Ook mogen we onze chauffeur Marieke niet vergeten. Dankzij haar werd dit 
dus ook een zeer gelaagde dag door haar inzet en hand en spandiensten 
waar nodig. Ook haar vlotte babbel was een prettige samenwerking tussen 
de reizigers en haar. Bij terugkomst in Asten werd er gezegd dat we met 
haar wel eens een reisje richting Spanje wilden meemaken, waarop ze 
meteen naar Jo riep ,,Hé Jo, de volgende reis gaan we met z’n allen naar 
Spanje´´. Dus een roep naar de penningmeester om maar eens flink te gaan 
sparen dat dit mogelijk wordt in 2025.

Dus al met al een ZEER geslaagde dag en keerde men toch wel moe en 
voldaan naar huis en kijken we uit naar de volgende verrassingsreis in 2025.

Bestuur en organisatoren hartelijk bedankt voor deze schitterende dag.

Franca en Marcel van Bussel
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Activiteiten in de komende periode

Inmiddels zijn er al diverse activiteiten gepasseerd.

Maar voordat we aan onze volgende aktiviteit komen, komt er eerst een 
mogelijkheid om onze clubkas wat aan te vullen middels de,

Rabo ClubSupport 2024

Traditie: vanzelfsprekend doen wij ook dit jaar weer mee met de actie 
Rabo ClubSupport.

De Rabobank verdeelt ieder jaar een geldbedrag onder de deelnemende 
goede doelen. De leden van de bank bepalen, door te stemmen, welke 
vereniging een financiële bijdrage krijgt en hoeveel.

Stemmen kan van 2 t/m 24 september.

Alleen leden van de bank kunnen stemmen. Dit gaat via de Rabo App of 
Rabo Online Bankieren. Hiervoor is geen stemcode nodig.

Elke stem brengt een geldbedrag op en alle stemmen tellen, dus probeer 
zoveel mogelijk mensen in je omgeving te mobiliseren (bijv. partner, 
(klein)kinderen, vrienden, buren, enz.).

Hopelijk krijgen we ook dit jaar weer een aardig bedrag bij elkaar!

Je mag 3 stemmen uitbrengen maar wel op 3 verschillende verenigingen!

Stem dus ook op de Jeu de Boulesclub Asten, zij adviseren hun leden ook 
op ons te stemmen.

Alvast bedankt voor jullie stem.

Jo, Angelique, Oele, Marian, Mien en Ton.

Bent je zelf niet in de gelegenheid of mis je de nodige kennis, twijfel dan 
geen moment en neem contact met ons op via: secretaris@agvasten.nl 
of tel. 0645 886 006. Wij helpen je graag.

Voor de komende aktiviteiten moet je jezelf wel opgeven. Alleen kan dit 
voor alle aktiviteiten in één keer Dit kan op dinsdag 15 oktober tussen 
13.30 en 17.00 uur bij: Marian Thoer. De eigen bijdrage is inmiddels door 
het bestuur vastgesteld. En staat vervolgens bij elke aktiviteit vermeld.
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De feestmiddag 

Deze staat gepland op zaterdagmiddag 26 oktober a.s. Om hieraan 
mee te doen moet je je opgeven op dinsdag 15 oktober bij Marian 
Thoer, burgemeester Ruttenplein 124. 0643 758 599. De eigen 
bijdrage is vastgesteld op € 15, te betalen bij opgave.
Aanvang is 16.00 en sluit om 20.00 uur 
in de zaal bij van Hoek. 
Evenals vorig jaar zullen het zangduo 
Wijsamen, Jan en Toos 
weer voor de muzikale noot zorgen. 

Verder krijgen we dan het Kerstknutselen op vrijdag 13 december, 
hiervoor kunt u ook op 15 oktober opgeven. Eigen bijdrage € 5.  te 
betalen bij opgave. Dit kerstknutselen is bij Riky van den Eijnden, 
alleen als de groep te groot is gaan 
we uitwijken naar Ton Bakens. 
Dit is van 13:30 uur tot ca 16:00 uur 

Dan op 20 december tussen 13:30 en 17:00 uur afhalen van het 
gratis kerstpakket bij Ton Bakens via de ingang aan de Heerbaan.   
                               Maar om hiervoor in aanmerking te komen moet    
                               je wel opgeven. Maar ook dit kan op 15 oktober     
                               bij Marian Thoer.

En dan als laatste dit jaar hebben we de Kerstviering in zaal Jan van 
Hoek, eveneens op vrijdag 20 december 
aanvang 19:00 uur tot ca 20:30 uur. 
Uiteraard met voor iedereen 
koffie/thee en worstenbroodje en 
een belegd broodje.
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WOORDZOEKER
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